

《2024年中考英语作文好词好句大全》

要提高中考英语作文成绩,首先要提升文章的表达效果和说服力。在作文中使用好词好句,能赢得大家的共鸣。熟练运用这些句型,能够帮助学生在中考英语作文中取得好成绩。



一、中考英语作文好词好句开头:

1. In today's world, the issue of pollution has become a topic of great concern.

在当今世界,污染问题已经成为一个广泛关注的话题。

2. As we are all aware, the impact of technology on our lives cannot be underestimated.

正如我们所知,科技对我们生活的影响不容低估。

3. In recent years, there has been a growing trend towards environmental protection, which has sparked a heated debate among the public.

近年来,环境保护的趋势日益增长,这引起了公众的激烈辩论。



4. It is commonly believed that honesty is the best policy, but I firmly believe that kindness is just as important.

人们普遍认为诚实是最好的策略,但我坚信善良同样重要。

5. With the advancement of technology, the importance of lifelong learning has become increasingly apparent.

随着科技的发展,终身学习的重要性变得越来越明显。

6. The rapid development of artificial intelligence has brought about significant changes in our lives.

人工智能的快速发展给我们的生活带来了显著的变化。

7. In the face of the challenges we face today, it is crucial that we work together to find solutions.

面对我们今天面临的挑战,我们合作寻找解决方案至关重要。

8. As we move forward into the future, it is essential that we embrace change and adapt to new circumstances.

随着我们迈向未来,我们必须拥抱变化,适应新的情况。

9. In order to achieve success, it is necessary that we set goals and work hard to achieve them.

为了实现成功,我们必须设定目标并努力实现它们。

10. In conclusion, it is evident that education plays a significant role in our lives.

总的来说,教育在我们生活中起着重要作用。

二、中考英语作文好词好句结尾句子:

1. Therefore, it is clear that environmental protection is crucial for our planet's survival.

因此,很明显,环境保护对于我们地球的生存至关重要。

2. In summary, it is evident that kindness is a fundamental aspect of our society.

总的来说,很明显,善良是我们社会的一个基本方面。



3. Hence, it is clear that lifelong learning is a vital component of our lives.

因此,很明显,终身学习是我们生活的一个重要组成部分。

4. Consequently, it is essential that we prioritize sustainable development to address the challenges we face.

因此,我们必须优先考虑可持续发展来解决我们面临的挑战。

5. In conclusion, I would advise embracing change and adapting to new circumstances to ensure a better future.

总之,我建议拥抱变化,适应新情况,以确保一个更好的未来。

6. Thus, it is evident that education is a fundamental aspect of our society.

因此,很明显,教育是我们社会的一个基本方面。

7. Consequently, it is clear that setting goals and working hard to achieve them is essential for success.

因此,很明显,设定目标并努力实现它们对于成功至关重要。

8. In conclusion, I would advise prioritizing sustainable development to address the challenges we face.

总之,我建议优先考虑可持续发展来解决我们面临的挑战。

9. Thus, it is evident that kindness is a vital component of our lives.

因此,很明显,善良是我们生活中一个不可或缺的组成部分。

10. Consequently, it is clear that education is a vital component of our lives.

因此,很明显,教育是我们生活中一个不可或缺的组成部分。

三、中考英语作文好词好句衔接句子:

1. Firstly, the importance of education cannot be overlooked.

首先,教育的重要性不容忽视。

2. Additionally, technology has greatly influenced our daily lives.



此外,科技极大地影响了我们的日常生活。

3. Furthermore, environmental protection is a global issue that requires our attention.

另外,环境保护是一个全球性问题,需要我们关注。

4. Moreover, kindness and empathy are essential for building strong relationships.

而且,善良和同情是建立强大关系的基础。

5. In addition, lifelong learning is crucial for personal and professional growth.

此外,终身学习对于个人和职业发展至关重要。

6. Furthermore, artificial intelligence has the potential to revolutionize various industries.

另外,人工智能有潜力彻底改变各个行业。

7. Additionally, sustainable development is necessary for a better future.

此外,可持续发展对于一个更好的未来是必要的。

8. Moreover, setting goals and working hard to achieve them is essential for success.

而且,设定目标并努力实现它们对于成功至关重要。

9. In addition, embracing change and adapting to new circumstances is crucial for personal growth.

此外,拥抱变化并适应新情况对于个人成长至关重要。

10. Furthermore, education plays a significant role in shaping our future.

另外,教育在我们未来的塑造中起着重要作用。

四、中考英语作文好词好句谚语:

- 1. Actions speak louder than words.行动胜于言辞。
- 2. All work and no play makes Jack a dull boy.只工作不玩耍,聪明孩子也变傻。
- 3. Early to bed and early to rise makes a man healthy, wealthy, and



wise.早睡早起,使人健康、富有、聪明。

- 4. A stitch in time saves nine.小洞不补,大洞吃苦。
- 5. Honesty is the best policy.诚实是最好的策略。
- 6. If at first you don't succeed, try, try again.失败是成功之母。
- 7. It's better to be safe than sorry.安全胜于后悔。
- 8. Practice makes perfect.熟能生巧。
- 9. Rome was not built in a day.罗马不是一天建成的。
- 10. The early bird catches the worm.早起的鸟儿有虫吃。

